

## Announcements for 06-21-2020

### 2020年6月21日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning.  
歡迎弟兄姐妹們今天上午再次參加在線主日崇拜。
2. The Nursing Home that Brother Wunan is staying is now opening for us to bring food to him. Thank the Lord for the overwhelming number of church families who signed up to bring home-cooked meal for him that he missed. The Nursing Home that Uncle Che Chung is staying is still not allowing visitor yet. Continue to pray for him being cared for by the wonderful staff at Maplewood.  
無難弟兄所在的療養院現在允許送食物進去了。感謝主，眾多的教會家庭已報名給他送飯，做他喜愛的家常小菜。治中弟兄住的 Maplewood 療養院尚未對訪客開放，他在那裏得到良好的照顧，請繼續為他禱告。
3. A number of elderly among us are having health issue. Pray for them as well as their family members as care givers.  
我們當中有好些老年人身體不好，為他們及照顧他們的家人禱告。
4. As we entered phase 3, pray for wisdom for our church reopening plan. May God restore our confidence to gather in person not only based on the precautionary measures we take but our faith and trust in Jesus Christ.  
感謝主羅城已進入開封的第三階段，求主繼續帶領我們設定教會重開日期和步驟，因著信靠基督重建我們一起聚會的信心。